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Registre 619 
Mª Teresa Carbonell 
Jordi Raventós 
 
En primer lloc felicitar tots els grups municipals per haver estat capaços 
de posar-se d’acord, elaborar i signar un document com el que fa 
referència a la situació de Gaza i encoratjar a la ciutadania d’Esplugues a 
manifestar-se. Creiem que actes com aquest són necessaris i la greu 
situació de Palestina es mereix la unitat de les forces polítiques. 
També volem deixar clar el nostre posicionament respecte les actuacions 
de Hamàs ja que no creiem que la seva sigui la manera adequada de 
lluitar per a l’alliberament i la dignitat del poble palestí, perquè a la fi, la 
violència no genera més que violència. 
 

• Ha demanat o demanarà el seu grup municipal que el seu partit faci 
les gestions necessàries en l’àmbit on tingui influència per tal de 
portar a terme una política sancionadora contra el govern d’Israel i 
demanar la condemna directa a l’estat d’Israel a més de demanar la 
fi de la guerra. 

 
Bé, el Partit Popular també dir que ens hem afegit a la moció, com bé expressa 
aquesta pregunta, i sí que hem donat trasllat d’aquesta moció íntegra, tant al 
grup parlamentari del Parlament de Catalunya, la Diputació, inclusive pel que 
afecta a altres de la comarca i diferents municipis de Barcelona, i a l’interès del 
mateix, o sigui que estem d’acord en donar suport, faltaria més. 
 
Registre 623 
Elisabet Millà 
 
Els treballadors i treballadores de l’ajuntament i també els càrrecs 
electes, per tal de conciliar la vida familiar poden portar els seus fill i filles 
en èpoques de vacances escolars o fora de l’horari escola a l’ajuntament, 
en lloc de deixar-los com la majoria de la població, en espais o casal, amb 
familiars (sovint avis i àvies) o “cangurs”? 
Hi ha algú en aquest ajuntament que tingui aquest costum? 
En aquest cas què n’opina el seu grup municipal? 
 
Bé, el grup municipal del Partit Popular mai ha vist els nens i nenes dels 
treballadors d’aquest Ajuntament enlloc, resposta número 1, i la resposta 2 i 3 
jo m’ho prenc com un tema de caràcter puntual, més aviat de necessitat en un 
tema puntual, i així ho volem entendre des del grup municipal del Partit 
Popular. Ens preocuparia si els nens estiguessin des del mes de juny que 
pleguen els col·legis fins al mes de setembre cada dia, però si aquí és veritat 
que els he vist alguna vegada, puntualment, ni recordo la data, no ens 
preocupa. Pensem que és un tema de necessitat, així ho volem entendre, un 
moment puntual de l’Alcaldessa, i bé, no direm la paraula Conciliació Laboral 
que abasta a tothom, però sí que repeteixo, necessitats horàries, que a 



vegades per intempestives poden obligar en un moment puntual a fer el que es 
fa, i que segur que a ella mateixa tampoc li agrada que els nens estiguin aquí, 
perquè no és el seu ambient. No és l`’àmbit dels nens. 


